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               JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 23.03.2023, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, 

cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, 

desfășurată în format hybrid 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 

215/22.06.2022 privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al 

Municipiului  Săcele și s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, 

situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace 

electronice/platforma on-line ZOOM, având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 23 februarie 2023 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 9 martie 2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea clubului sportiv de drept public Club Sportiv Municipal  

Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre privind completarea organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate 

al Primarului Municipiului Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării mandatului special Asociației Metropolitane pentru 

Dezvoltare Durabilă a Transportului Public Brașov pentru delegarea gestiunii serviciului public de 

transport local de persoane prin curse regulate, în U.A.T. Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. 

POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind  proiectul „Lucrări de amenajare cu tartan a locului de joacă din parcul  

« Prichindel»”,  din cartierul Electroprecizia - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul  „Lucrări de amenajare a zonei fitness situată în vecinătatea blocurilor nr. 6 – nr. 10”, 

din cartierul Movilei, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 2, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind actualizarea valorii Contractului privind Delegarea de Gestiune, prin achiziție 

publică, a serviciilor de Salubrizare și Deszăpezire pe raza Municipiului Săcele nr. 51/18.04.2022, ca 

urmare a modificării tarifelor prevăzute în Actul adițional nr. 1 și Actul adițional nr. 2 și aprobarea  

încheierii unui Act Adițional în acest sens - iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

9. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4.  

10. Proiect de hotărâre privind actualizarea anexei la H.C.L. nr. 17/28.01.2021 privind aprobarea contractării 

și garantării unei finanțări rambursabile interne în valoare de 40.000.000 lei, cu o maturitate de 15 ani și 

2 ani perioadă de grație, în vederea asigurării finanțării unor investiții publice de interes local, modificată 

și completată prin H.C.L. nr. 187/ 26.05.2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
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   Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna februarie 2023 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4.  

12. Proiect de hotărâre pentru aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023 al Servicii Săcelene 

S.R.L. - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Zonă depozitare, producție și sedii firmă, 

strada Rampei, Municipiul Săcele - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului 

Săcele a imobilului înscris în CF nr. 114209 Săcele - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

15. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra imobilului - 

teren, în suprafață de 33 mp, înscris în CF nr. 119773 Săcele, nr. cadastral 119773, categoria de folosință 

arabil și trecerea acestuia în domeniul public al Municipiului Săcele - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4.  

16. Proiect de hotărâre privind trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din grupa 

construcțiilor pentru alimentare cu apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre exploatare 

      către Compania Apa Brașov S.A., în baza contractului de delegare a gestiunii serviciului public 

      de alimentare cu apă și de canalizare încheiat la data de 24.09.2008 - iniţiator PRIMAR Ing.  

       POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

17.  Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în Anexa nr. 2 la H.C.L. nr. 

308/22.09.2022 privind trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din grupa 

construcțiilor pentru alimentare cu apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre exploatare 

către Compania Apa Brașov S.A., în baza contractului de delegare a gestiunii serviciului public de 

alimentare cu apă și de canalizare încheiat la data de 24.09.2008  pentru obiectivul ,,Extindere       

canalizare menajeră cartier Baciu” și pentru obiectivul ,,Rețele de alimentare cu apă cartier Baciu”-       

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                    Avize Comisiile 1, 4. 

18. Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al 

Municipiului Săcele,  Județul Brașov - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                  Avize Comisiile 1, 2, 4. 

19. Proiect de hotărâre privind însușirea raportului de evaluare, aprobarea vânzării directe către titularii 

contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - teren situat  în Municipiul 

Săcele  -  Str. Bolnoc  nr. 155, înscris în CF nr. 117092 Săcele, nr. cad. 117092, în suprafață de 1.433 mp 

- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 4. 

20. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15 mst lemn de foc, specia fag  

        și diverse tari, către Mănăstirea Brădet - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 10 mst lemn de foc, specia fag și 

diverse tari, către Servicii Săcelene S.R.L. - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15 mst lemn de foc specia fag                                          

și diverse tari, către Parohia Ortodoxă Turcheș II - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 3, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele 

pentru perioada 01.04.2023-30.06.2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

    Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

 

24. Diverse. 

 

 



 

3 

 

 

 La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   -  d-na Roznovăț Alina Manuela – Arhitect - Șef 

                   - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

                    - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

                  - d-l Diniță-Ardeleanu Constantin – Șef Biroul Ordine și Liniște Publică, Pază Obiective, 

Circulație Rutieră, Evidența Persoanei 

          - d-l Matei Ion - șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, 

Policlinică 

                       - d-l Bălan Eugen – Șef  Biroul Investiții 

             - d-na Tinică Alina – insp. Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget, Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

           - d-l Birișu Ioan Dumitru  - insp. Comp. Transport Public   

                     - d-na Marin Magdalena –  c.j. Compartimentul Resurse Umane  

                    - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                    - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                     - d-l Lungu Dragoș  –  Administrator Centru Multicultural și Educațional din Municipiul Săcele 

                   - d-l Mormoloc Costel  Viorel – Director  SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

                   - d-l Frangulea Cătălin  - director general AMDDTPBv 

                   - d-l Dascălu Valentin – președintele sindicatului Servicii Săcelene S.R.L. 

 

                    

           Ședința este prezidată de d-l consilier local ing. Géczi Gellért. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și anunță că este înregistrată și se transmite live, 

iar persoanele care doresc să se înscrie la cuvânt trebuie să completeze formularul GDPR, menționând că 

doar persoanele care completează formularul mai sus indicat pot lua cuvântul în cadrul ședinței. 

        D-l Președinte dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a face apelul nominal.  

        D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând 

că sunt prezenți toți cei 19 consilieri locali în funcție, după cum urmează: 18 prezenți fizic și 1 consilier local 

online, respectiv d-l Tóth Sándor .    

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru câteva precizări cu privire la ordinea de zi a ședinței 

curente. 

            D-l Primar ia cuvântul și anunță că, în temeiul art. 135 alin. (6) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 

Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, propune scoaterea de pe ordinea de zi a  

următorului  proiect de hotărâre: 

          19. Proiect de hotărâre privind însușirea raportului de evaluare, aprobarea vânzării directe către 

titularii contractului de concesiune și a prețului pentru vânzare privind imobilul - teren situat  în Municipiul 

Săcele  -  Str. Bolnoc  nr. 155, înscris în CF nr. 117092 Săcele, nr. cad. 117092, în suprafață de 1.433 mp – 

inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

           D-l Preşedinte supune la proiectul ordinii de zi, fără punctul nr. 19, care a fost scos de pe ordinea de 

zi și se aprobă  cu unanimitate (19 voturi pentru).     

           D-l Paraipan George Horațiu anunță că nu participă la vot la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, punct la 

care nu participă nici d-l consilier local Costea Cătălin Ionuț.   

           D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data 

de 23 februarie 2023.         

      D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  79. 
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         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi, la  proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Procesului-verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data 

de 9 martie 2023.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, d-l Costea Cătălin Ionuț nu participă la vot 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru (d-nii consilieri locali Paraipan 

George Horațiu și Costea Cătălin Ionuț nu participă la vot). H.C.L. nr.  80. 

          D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

înfiinţarea clubului sportiv de drept public Club Sportiv Municipal Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu discuții  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu amendametul care a fost anexat 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Președinte spune că, având în vedere că au fost formulate amendamente la acest punct, care se 

referă la art. 3 din proiectul de hotărâre prin care se aprobă Regulamentul de organizare și funcționare  al 

clubului sportiv de drept public Club Sportiv Municipal Săcele, conform Anexei care face parte integrantă 

din prezenta hotărâre, pe care le-a primit, le va  supune la vot individual, pe fiecare în parte, menționând că 

există un număr de 5 amendamente. 

D-l Paraipan George Horațiu solicită discuții, dorind să-și exprime un punct de vedere. 

D-l Președinte anunță că vor avea loc mai întâi discuțiile, după care se trece la votarea amendamentelor. 

D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că înființarea Clubului Sportiv Municipal Săcele este 

o inițiativă bună, chiar dacă nu este nouă, ea fiind susținută și de formațiunea politică PNL încă din anii 

2000-2008, personal este de acord cu înființarea Clubului, cu excepția înființării celor 2 echipe de seniori, 

la fotbal și la rugby, despre care consideră că, pentru început, nu ar fi oportun să fie finanțate din  bani 

publici, având în vedere și actuala situație economică care este destul de dificilă la nivelul întregii țări și 

menționează că ar fi bine să se înceapă cu formarea echipelor de copii și juniori pentru care se poate utiliza 

pepiniera locală. Dumnealui mai spune că există în Camera Deputaților un proiect de lege votat, care 

așteaptă să fie promulgat și care stipulează faptul că 30% din banii publici să fie alocați pentru copii și 

juniori și specifică faptul că punctează toate aceste aspecte pentru că există posibilitatea, din ce în ce mai 

des întâlnită, ca bugetul alocat să nu permită transferul unor sportivi cu adevărat valoroși, ci a unor 

,,mercenari” aflați în căutarea unui angajament bine plătit, iar pentru finanțarea secțiilor de copii și juniori, 

este necesar transferul unor conducători profesioniști pentru că la nivel local cei care fac selecția nu au 

experiența managerială sportivă și afirmă că nu se pot transforma ,,lipitorii de afișe” în manageri sportivi și 

arunca banii, dar se pot însă introduce alte secții sportive cum ar fi futsalul, care este un fotbal de sală sau 

de alt teren de dimensiuni mai mici, care este afiliat la Federația Română de fotbal, are campionat național, 

european și concluzionează că este un punct de vedere personal, care vine în sprijinul amendamentelor 

depuse. 

D-l Primar spune că se bucură că acest subiect a stârnit discuții, nu a afirmat niciodată că de îndată ce se 

va înființa acest club se va face echipă de seniori și se golește bugetul local în acest scop. Dumnealui spune 

că se va pleca 100% la nivel de copii, juniori și cadeți, cu sporturi care, în principal, se pot juca în sală sau 

pe terenuri de sport multifuncționale, ideea înaintată de a se da bani ,,mercenarilor”, cade din start, asta și 

deoarece Primăria Săcele nu are nici bază sportivă adecvată pentru a practica fotbalul în 11, avea o bază 

sportivă care a fost dată de un fost edil către întreprinderea Electroprecizia. Dumnealui mai menționează că 

se începe cu copii și juniori la diverse sporturi de sală pentru a se putea crește valoric această asociație și 

concluzionează că nu se pune problema la acest moment să se aloce bani de la bugetul local în scopul 

înființării unei echipe de  fotbal de seniori, ulterior, în funcție de buget, de baza sportivă, se va discuta, dar 

nu se poate îngrădi dreptul de  a avea o echipă de seniori la handbal, la baschet, la volei, la hochei, întrucât 

prin amendamentele propuse se îngrădește accesul echipelor de seniori, nu se poate discuta exclusiv de 

juniori, copii și cadeți și specifică faptul că se discută de sporturi de sală. 

           D-l Paraipan George Horațiu spune că vor fi două echipe de rugby și întreabă dacă una va fi asimilată 

sau vor concura între ele.  

 D-l Primar spune că aceste situații vor fi discutate punctual, dar mai întâi să iasă actele asociației, 

întrucât sunt niște pași de urmat, se merge în instanță și se va discuta cu ce sporturi se va demara la început. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă este la nivel de asociație sau de club sportiv municipal. 
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D-l Primar spune că este vorba de club sportiv municipal. 

D-l Popa Marius Cristian spune că în acest caz nu se merge în instanță. 

D-l Președinte spune, față de cele precizate, că ar dori să facă niște observații cu privire la 

amendamentele propuse, astfel dumnealui consideră că primul amendament se află în situația de a fi 

neconstituțional, deoarece art. 53 din Constituție, studiind ce ar însemna îngrădirea drepturilor pentru unii 

cetățeni, în speță cei care ar dori să practice sportul și nu se încadrează la categoria copii, astfel articolul 

mai sus invocat se referă la restrângerea exercițiului  unor drepturi sau libertăți, așa cum sunt definite: 

,,(1) Exerciţiul unor drepturi sau al unor libertăţi poate fi restrâns numai prin lege şi numai dacă se 

impune, după caz, pentru: apărarea securităţii naţionale, a ordinii, a sănătăţii ori a moralei publice, a 

drepturilor şi a libertăţilor cetăţenilor; desfăşurarea instrucţiei penale; prevenirea consecinţelor unei 

calamităţi naturale, ale unui dezastru ori ale unui sinistru deosebit de grav. 

    (2)  Restrângerea poate fi dispusă numai dacă este necesară într-o societate democratică. Măsura 

trebuie să fie proporţională cu situaţia care a determinat-o, să fie aplicată în mod nediscriminatoriu şi fără a 

aduce atingere existenţei dreptului sau a libertăţii”. 

     Dumnealui mai spune că a prevede aceste aspecte într-un regulement prin care să se îngrădească 

accesul unor categorii de persoane pe criterii de vârstă, constituie o restrângere a unui drept fundamental, 

garantat de Constituție și drept urmare face ca întregul proiect cu acest amendament să aibă probleme în 

ceea ce privește constituționalitatea. 

D-na Paniti Izabella spune că Ordonanța nr. 137/2000 privind prevenirea şi sancţionarea tuturor 

formelor de discriminare, despre care au discutat și în ședința pe comisii, la art. 9 stipulează: ,,Măsurile 

luate de autorităţile publice sau de persoanele juridice de drept privat în favoarea unei persoane, unui grup 

de persoane sau a unei comunităţi, vizând asigurarea dezvoltării lor fireşti şi realizarea efectivă a egalităţii 

de şanse a acestora în raport cu celelalte persoane, grupuri de persoane sau comunităţi, precum şi măsurile 

pozitive ce vizează protecţia grupurilor defavorizate nu constituie discriminare în sensul prezentei 

ordonanţe”. 

D-l Președinte spune că nu se discută de discriminare, ci de restrângerea unui drept, menționând că d-na 

consilier local face vorbire de un act normativ care nu are valoarea Constituției. 

D-na Popescu Gabriela spune că amendamentul nu propune o interdicție, ci o clarificare. 

D-l Președinte spune că tocmai asta propune, o restrângere. 

D-na Popescu Gabriela spune că nu le restrânge dreptul de a practica sportul în alte cluburi.  

D-l Crețu Valentin propune să se dea citire și amendamentelor.  

D-na Secretar General spune că fiecare amendament va fi citit și supus la vot, de la amenadamentul nr. 

1 până la nr. 5. 

D-l Președinte dă citire primului amendament, respectiv la art. 6 – ,,Scopul”, după cum urmează: 

 ,,(1) Clubul are ca scop organizarea și administrarea activității sportive, se adresează categoriilor de 

vârstă copii, juniori și cadeți și are drept obiectiv promovarea uneia sau mai multor discipline sportive, 

practicarea de către membrii lor și participarea la competiții interne și internaționale, precum și organizarea 

de competiții sportive cu acordul și respectarea statutelor și regulamentelor federațiilor sportive naționale”, 

se supune la vot și se respinge cu 9 voturi pentru, 10 împotrivă (d-l Jitaru Gheorghe, d-l Munteanu 

Gheorghe, d-l Crețu Valentin, d-na Miron Laura, d-na Voicescu Nicoleta Teonia, d-na Coman Felicia, d-l 

Medianu Gheorghe, d-l Tóth Sándor, d-l Jónás András și d-l Géczi Gellért). 

      D-l Președinte dă citire amendamentului nr. 2, care este tot la la art. 6 – ,,Scopul”, după cum urmează: 

       ,,(2) Se urmărește dezvoltarea sportului de performanță la nivelul Municipiului Săcele, selecția 

continuă, pregătirea sportivă, performanța și participarea la competițiile interne și internașionale destinate 

categoriilor de vârstă copii, juniori și cadeți”,  se supune la vot și se respinge cu 9 voturi pentru, 10 

împotrivă (d-l Jitaru Gheorghe, d-l Munteanu Gheorghe, d-l Crețu Valentin, d-na Miron Laura, d-na 

Voicescu Nicoleta Teonia, d-na Coman Felicia, d-l Medianu Gheorghe, d-l Tóth Sándor, d-l Jónás András 

și d-l Géczi Gellért). 

      D-l Președinte dă citire amendamentului nr. 3, respectiv la Capitolul IV, art. 12 – ,,Consiliul de 

administrație”, după cum urmează: 

       ,,Membrii Consiliului de administrație vor prezenta un CV în format Europass din care să rezulte 

experiența în formarea profesională sau managementul sportului de performanță, împreună cu o scrisoare 

deașteptări, document de lucru care conține performanțele așteptate, politica privind conducerea și 

administrarea Clubului Sportiv Municipal Săcele”, se supune la vot și se respinge cu 9 voturi pentru, 10 

împotrivă (d-l Jitaru Gheorghe, d-l Munteanu Gheorghe, d-l Crețu Valentin, d-na Miron Laura, d-na 

Voicescu Nicoleta Teonia, d-na Coman Felicia, d-l Medianu Gheorghe, d-l Tóth Sándor, d-l Jónás András 

și d-l Géczi Gellért).  
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       D-l Președinte dă citire amendamentului nr. 4, respectiv la Capitolul IV, art. 12, alin. (8) – ,,Consiliul de 

administrație”, după cum urmează: 

        ,,Membrii Consiliului de Administrație sunt solidar răspunzători față de CSM Săcele pentru 

îndeplinirea tuturor obligațiilor cu privire a organizarae, conducerea și gestionarea activității”, se supune la 

vot și se respinge cu 9 voturi pentru, 10 împotrivă (d-l Jitaru Gheorghe, d-l Munteanu Gheorghe, d-l Crețu 

Valentin, d-na Miron Laura, d-na Voicescu Nicoleta Teonia, d-na Coman Felicia, d-l Medianu Gheorghe, 

d-l Tóth Sándor, d-l Jónás András și d-l Géczi Gellért). 

           D-l Președinte dă citire amendamentului nr. 5, respectiv la Capitolul IV, art. 12, alin. (1) – ,,Consiliul 

de administrație”, după cum urmează:  

     ,,Președintele ales va prezenta membrilor consiliului de administrație o declarație pe propria răspundere, 

prin care va declara că nu a făcut parte din conducerea altor entități similare (club sportiv, asociație 

sportivă), care au intrat în procedură de lichidare sau faliment”, se supune la vot și se respinge cu 9 voturi 

pentru, 10 împotrivă (d-l Jitaru Gheorghe, d-l Munteanu Gheorghe, d-l Crețu Valentin, d-na Miron Laura, 

d-na Voicescu Nicoleta Teonia, d-na Coman Felicia, d-l Medianu Gheorghe, d-l Tóth Sándor, d-l Jónás 

András și d-l Géczi Gellért). 

       D-l Președinte spune că a parcurs amendamentele propuse și menționează că în acest proiect de 

hotărâre, la art. 6 se propune aprobarea Consiliul de administrație al Clubului Sportiv Municipal Săcele, în 

componență prezentată în material și, având în vedere că votul se referă la persoane, acest articol se votează 

pe buletine de vot, fapt pentru care solicită exprimarea opțiunii de vot  în acest sens. 

       Se exercită votul secret, după care d-l Președinte dă citire rezultatului, respectiv: d-l Crețu Valentin - 

consilier local - membru: 12 voturi  pentru,  5 împotrivă, 1 vot nul;  d-l Tóth Sándor - consilier local -  

membru: 10 voturi  pentru,  7 împotrivă, 1 vot nul;  d-l Lungu Dragoș - Administrator Centrul Multicultural 

și Educațional - membru: 9 voturi pentru, 8 împotrivă,  1 vot nul.  (D-l Tóth Sándor nu participă la vot)  

         D-l Președinte spune că au fost 17 voturi exprimate, unul fiind nul, toți cei propuși întrunind numărul 

de voturi necesar pentru a face parte din Consiliul de administrație al Clubului Sportiv Municipal Săcele. 

         D-l Popa Marius Cristian spune că la ședință sunt prezenți 19 consilieri locali. 

         D-l Președinte spune că d-l consilier local Tóth Sándor nu votează.  

         D-l Popa Marius Cristian spune că nu votează, dar este prezent și se socotește la vot. 

         D-l Președinte spune că la votul secret nu este prezent d-l consilier local Tóth Sándor și menționează că 

și în ședința de luna trecută s-au votat membrii consiliului de administrație de la spital în același mod, au fost 

și atunci colegi absenți și nu  a fost nici o problemă în acest sens. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că poate s-a greșit atunci. 

        D-l Președinte spune că s-a primit viză de legalitate pentru hotărârea în cauză.   

        D-l Popa Marius Cristian spune că asta nu înseamnă că este legală. 

        D-l Președinte întreabă dacă d-l consilier local Popa Marius Cristian a atacat acea hotărâre în 

contencios. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că a atacat altele care au primit viză de legalitate și menționează că 

hotărârea de care se face vorbire se prezumă a fi legală.      

         D-l Președinte spun că până la proba contrarie, este validă, specificând că toate cele trei propuneri au 

întrunit numărul minim de voturi pentru a fi adoptate.     

         D-l Popa Marius Cristian spune că își rezervă dreptul de a ataca  această hotărâre în contencios.      

        Se supune la vot proiectul de hotărâre cu propunerile adoptate incluse și se aprobă cu 10 voturi pentru, 

9 abțineri (d-l Florescu Marius, d-l Paraipan George Horațiu, d-l Popa Marius Cristian, d-na Stoica Gabriela, 

d-na Popescu Gabriela, d-na Paniti Izabella, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Gîndac Nicolae și d-na Balint 

Tunde Sara). H.C.L. nr.  81. 

        D-l Președinte spune că abținerile se contabilizează la voturi împotrivă. 

        D-na Secretar General reiterează cele mai sus exprimate de către d-l Președinte și specifică faptul că se 

referă la abțineri, nu la voturi nule, întrucât în cazul votului nul consilierul local nu și-a exprimat nici o 

opțiune.   

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi, la proiectul  de hotărâre privind 

completarea organigramei și a statului de funcții ale aparatului de specialitate al Primarului Municipiului 

Săcele. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  82. 
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        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi, la proiectul  de hotărâre privind 

aprobarea acordării mandatului special Asociației Metropolitane pentru Dezvoltare Durabilă a Transportului 

Public Brașov pentru delegarea gestiunii serviciului public de transport local de persoane prin curse regulate, 

în U.A.T. Municipiul Săcele.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Frangulea Cătălin - director general al AMDDTPBv - ia cuvântul și spune că, împreună cu colegii 

dumnealui, a elaborat studiul care stă la baza proiectului de hotărâre, iar dat fiind faptul că contractul actual 

de servicii publice care deservește Municipiul Săcele și legătura cu Municipiul Brașov expiră la data de 31 

august, s-a procedat, conform legii, la evaluarea opțiunilor disponibile pentru gestiunea acestui tip de 

serviciu și ulterior, în urma recomandărilor din studiu și a votului exprimatat în consiliul local pot fi parcurși 

următorii pași. Studiul, în principiu, analizează opțiunea Municipiului Săcele de a gestiona în mod 

independent serviciul de transport prin Primărie sau prin societatea de transport Servicii Săcelene, dar asta 

elimină complet opțiunea de a intra cu autobuzele în Municipiul Brașov, cea de-a doua opțiune, pe care 

studiul o recomandă este delegarea gestiunii către Agenția Metropolitană de Transport, astfel încât să poată 

fi realizată legătura cu alte localități din zona metropolitană. Odată aprobată această delegare, studiul 

analizează și opțiune de a utiliza în continuare varianta 2 operatori, 2 contracte, ceea ce se întâmplă în 

momentul de față până la 31 august sau versiunea în care se atribuie unui singur operator. Dumnealui mai 

spune că au făcut o analiză a datelor economice ale RAT Brașov și Servicii Săcelene S.R.L., raportate la 

parametrii de performanță ai serviciului, respectiv venituri realizate per călător înregistrat, venituri realizate 

per angajat, cifră de afaceri raportată la numărul de angajați, iar datele arată că performanța economică a 

RAT Brașov este sensibil mai bună decât cea a  Servicii Săcelene S.R.L., lucru care arată care este explicat 

de capacitatea RAT Brașov ca societate mare să preia anumite riscuri de pe piață și să se adapteze la 

evoluțiile acesteia, cu atât mai mult cu cât în ultimile 24 de luni s-a constatat o creștere enormă a prețurilor la 

combustibil și la energia electrică, societatea reușind în continuare să facă față, iar ca urmare studiul 

recomandă la final următoarele elemente: în continuare,  delegarea gestiunii către  Agenția Metropolitană de 

Transport, iar propunerea pe care o face de la 1 septembrie este ca contractul de servicii încheiat cu RAT 

Brașov pentru zona metropolitană, mai puțin Săcele, să fie extins și cu teritoriul UAT Săcele, astfel încât 

acesta să devină operator unic la nivel de zonă metropolitană. 

D-l Dascălu Valentin – președintele sindicatului Servicii Săcelene S.R.L. – ia cuvântul și spune că 

dorește să expună doleanțele salariaților, menționând faptul că aceștia se simt amenințați, asta deoarece în 

cadrul unei emisiuni TV din luna ianuarie d-l Primar și-a exprimat un punct de vedere prin care susținea că 

ce s-a decis, cu toate că anterior, discursul dumnealui era total opus, asigurându-i pe toți cei care își 

desfășurau activitatea în cadrul S.C. Servicii Săcelene S.R.L. că vor fi preluați de către RAT Bv, lucru 

infirmat de această companie, discutându-se și cu aceștia care au afirmat că nu știu nimic în acest sens, că au 

o organigramă bine stabilită și solicită explicații d-lui Primar, respectiv pe ce s-a bazat când le-a oferit 

siguranța că nu-și vor pierde locurile de muncă. Dumnealui mai spune că dânșii consideră că și-au făcut 

datoria față de Servicii Săcelene S.R.L., au lucrat pe timp de pandemie, au solicitat protecție, dar nu li s-a 

asigurat, s-au îmbolnăvit și, primordial pentru dânșii, este siguranța locurilor de muncă și mai spune că d-l 

Frangulea a afirmat că RAT Bv a avut beneficii față de societatea Servicii Săcelene și consideră că nu este 

vina dumnealor că banii care au fost alocați și modul în care a fost manageriată execuția acestora a fost 

defectuos, astfel au fost preluate utilaje care au fost defecte încă de la început, iar chiar și cele 3 autobuze 

care au fost puse în circulație recent nu au putut să facă față mai mult de 2-3 zile. Dumnealui întreabă, în 

esență, pe ce s-a bazat d-l Primar când a avut acel discurs prin care și-a exprimat siguranța că vor avea un loc 

de muncă garantat. 

D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că se menține tot în zona locurilor de muncă, 

menționând că este vorba de a 10 – a parte cât are Servicii Săcelene și în transporturi sunt prinși 97% și 

întreabă dacă cei 3% care sunt în servicii se vor mări,  întrucât nu tot personalul va pleca la Brașov și 

întreabă dacă restul va fi redistribuit la nivelul societății. 

D-l Costea Cătălin Ionuț întreabă despre rute, respectiv dacă va exista o singură rută sau va fi și o rută 

pe ocolitoare. 

D-l Mormoloc Costel  Viorel ia cuvântul și spune, referitor la partea de prestări servicii, că într-adevăr 

la acest moment aceasta are o pondere în cifra de afaceri cam de 3%, iar după predarea activității de 

transport, societatea își va desfășura acest tip de activitate și, categoric, asta va însemna o extindere pe partea 

de activități, pe partea de lucrări către primărie și către terți. Referitor la extinderea traseului, așa cum a 
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specificat și în cadrul ședinței pe comisii, s-au făcut demersuri începând cu mai mult de 1 an urmă în vederea 

identificării locurilor unde se pot amenaja stațiile de călători pe centura ocolitoare a localității, iar în urma 

identificării locațiilor s-a constatat că sunt terenuri private și urmează o procedură destul de laborioasă care 

cade în sarcina Primăriei. 

D-l Primar solicită domnului director să facă vorbire doar de ceea ce intră în competența Servicii 

Săcelene S.R.L. și spune că a mai purtat discuții cu sindicatul societății și că toți săcelenii își doresc un 

transport public civilizat, care să ajungă cel puțin la nivelul calitativ al Municipiului Brașov, sens în care 

trebuie investiții majore în transportul în comun pentru atingerea acestui obiectiv, proces care poate dura ani 

de zile, ori săcelenii care folosesc acest serviciu nu mai au răbdare atâta timp și menționează că în urmă cu 7 

ani, în 2016, parcul auto era format din autobuze din anii '70 și '80, s-a reușit, în ultimii ani, cu eforturi, să nu 

mai fie autovehicule mai vechi de 2002-2003, atât putându-se din punct de vedere financiar, dar sunt 

autobuze Euro 3, care prezintă probleme în ceea ce privește accesul în Municipiul Brașov. Dumnealui mai 

spune că anul trecut s-au achiziționat 3 autobuze din anii 2011-2012, Euro 5, astfel încât să se poată reînnoi 

cât de cât acest parc, să nu fie mai vechi de  20 și 10 ani. Având în vedere faptul că contractul de delegare 

expiră la data de 31 august, în urma unor discuții cu AMDDTPBv și RAT Bv, s-a convenit să se demareze 

procedura ca transportul de la Săcele să fie preluat de RAT Bv, sens în care s-a discutat cu conducerea 

acestei societăți ca salariații care sunt angajați pe zona transport în comun să fie preluați de RAT Bv și nu au 

spus că nu o vor face, bineînțeles că preluarea nu se va face în mod automat, probabil vor susține un examen, 

dar ceea ce poate spune la acest moment este că va face eforturi mari ca cei care sunt angrenați în transportul 

în comun, toți sau mare parte dintre ei,  să fie preluați de RAT Bv. Dumnealui spune că mai dorește să 

puncteze o chestiune, astfel îl întreabă pe d-l lider de sindicat cum a fost posibil ca în urmă cu câteva luni să 

se îmbolnăvească subit 10 șoferi din 22, în aceeași zi, fapt care a pus în pericol efectuarea transportului în 

comun.  

D-l Dascălu Valentin spune că, așa cum a afirmat și anterior, acest lucru s-a produs tocmai din cauza 

faptului că au fost afectați de COVID. 

D-l Primar spune că societatea a făcut eforturi mari de a susține timp de câteva zile transportul în 

comun. Dumnealui mai spune că procedura începută cu AMDDTPBv își va urma cursul dacă consiliul local 

va aproba acest proiect de hotărâre, astfel încât de la 1 septembrie  RAT Bv să intre pe Săcele, cu preluarea 

personalului de la Servicii Săcelene S.R.L., dar sigur se va trece printr-un examen în acest sens și 

menționează că nu este vorba de 80 de angajați, cum s-a vehiculat. 

D-l Mormoloc Costel  Viorel spune că în total sunt 67 de salariați, iar pe transportul în comun 55. 

D-l Primar ia cuvântul și spune că în mod sigur s-a luat în discuție ideea de a se păstra liniile actuale, cu 

extindere pe centură, dar pentru a face acest lucru, așa cum se știe, trebuie realizate stații de autobuz 

conforme, iar la acest moment sunt în lucru documentații tehnice în acest sens și menționează că este vorba 

de 3 stații. 

D-l Președinte ia cuvântul și spune, referitor la informațiile apărute în presă cu privire la aceste  locuri 

de muncă, la faptul că RAT BV a afirmat că nu are cunoștință de acest aspect, că nu au fost informați și că 

organigrama lor nu prevede aceste posturi, că este și normal ca la acest moment să nu poată fi purtată această 

discuție, întrucât nu există bază legală în acest sens, această bază legală va exista după ce se vor demara 

aceste proceduri, prin aprobarea acestui mandat supus astăzi aprobării, după care se studiază următorii pași, 

când există toate procedurile aprobate, când serviciul public de transport, care este la ora actuală delegat 

către Servicii Săcelene S.R.L., va fi operat de către RAT BV, aceștia din urmă vor trebuie să întreprindă 

demersurile necesare pentru a-și completa organigrama, parcul auto, în acest sens. Dumnealui mai spune că 

Municipiul Săcele va plăti în continuare bani pentru acest serviciu, care se vor duce către salarii, iar în cele 

ce urmează se va suplimenta și personalul aferent pentru a se putea realiza aceste curse, pe cale de 

consecință și salariații de la  Servicii Săcelene S.R.L. se vor regăsi în situația de a putea merge, cu 

procedurile de angajare aferente, pentru a-și putea continua activitatea la RAT BV, menționând că pe termen 

lung trebuie să se găsească o soluție de a îmbunătăți condițiile de transport public local de pe raza 

Municipiului Săcele și că vorbim de un serviciu care a fost, este și va fi mereu subvenționat, care nu este 

nicăieri în lume aducător de venit și producător de profit și se vor aloca sume considerabile în continuare de 

către municipalitate pentru a se asigura acest serviciu cetățenilor. 

D-l Crețu Valentin ia cuvântul și spune, referitor la siguranța locurilor de muncă pentru angajații de la 

Servicii Săcelene S.R.L., că dacă se privește în urmă cu câțiva ani, transportul în comun era considerat o 

problemă și încă este, iar spusele președintelui PNL reliefează că deși suntem în  AMDDTPBv, transportul 

în comun este realizat de Servicii Săcelene S.R.L., aflată în subordinea primăriei, iar oamenii sunt 

nemulțumiți de calitatea transportului, ori acum poziția este de preocupare față de Servicii Săcelene S.R.L, 

dar, în fapt se susținea predarea transportului către RAT BV și menționează că, în realitate, toată lumea își 

dorește ca transpotul public local să fie la un alt nivel, degeaba unii se echivează acum.  
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D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că tot ce s-a susținut va fi înscris într-un contract care 

se va negocia, atât plăți, personal, ceea ce se discută acum va fi negociat și nu crede că cineva din PNL nu 

susține îmbunătățirea transpotului public. 

D-na Secretar General spune că acesta este primul pas din punct de vedere legal, mandatarea Asociației 

pentru a întocmi acel proiect de act adițional, care va fi supus aprobării consiliului local, va merge la 

Consiliul Concurenței, va primi aprobare de acolo, iar următorul pas este aprobarea actului adițional tot de 

către Consiliulul Local, va fi actul adițional nr. 6, în care va intra și Municipiul Săcele, aceștia fiind pașii 

procedurali care vor trebui să fie realizați și menționează că termenul nu este așa de lung până la 31 august. 

D-l Popa Marius Cristian spune că se fac acuze că unii nu ar vrea să dea transportul public local, ori la 

ce transport este nu știe cine ar vrea să-l primească, din discuțiile cu RAT Bv și  ceea ce se vehiculează, 

aceștia nici nu ar dori să vină.  

D-l Primar întreabă cine a purtat discuții cu RAT Bv, întrucât se lansează niște vorbe total 

nefundamentate. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că dumnealui se află aici în calitate oficială, în calitate de reprezentant 

al comunității, iar d-l primar, împreună cu d-l viceprimar promit celor prezenți fără nici un argument că vor 

fi preluați de RAT Bv, d-l primar susținând că va întreprinde toate demersurile în acest sens și întreabă care 

sunt aceste demersuri la care face referire, astfel încât aceste persoane să aibă siguranța zilei de mâine.   

       D-l Primar spune că a fost foarte clar în ceea ce a afirmat. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că a fost foarte evaziv și întreabă care sunt modalitățile în care va 

acționa și pârgiile legale în rezolvarea acestei situații. 

       D-l Primar spune că, din discuțiile cu directorul RAT Bv, a fost foarte clar că au nevoie de personal, de 

șoferi în primul rând și de personal auxiliar, mecanici, electricieni,etc. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că acestea sunt discuții și întreabă dacă există documente în acest sens. 

        D-l Primar spune că aceștia sunt primii pași. 

        D-l Președinte spune că și dumnealui a afirmat că pentru a se putea efectua aceste curse pe Săcele va fi 

nevoie de șoferi, de mecanici, etc. 

         D-l Popa Marius Cristian întreabă de unde avem certitudinea că acei șoferi sunt dintre cei de la Servicii 

Săcelene S.R.L. 

       D-l Președinte spune că discuțiile sunt purtate spre derizoriu, ceea ce nu poate permite. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că cei prezenți au venit să primească certitudini, vor fi sau nu preluați de 

către RAT Bv. 

        D-l Președinte spune că există proceduri legale care vor trebui complinite în acest sens, conform 

Codului Muncii. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că oamenii nu au nevoie de probabilități. 

        D-l Președinte spune că acesta nu este subiect pe ordinea de zi, ce se va întâmpla în continuare, dar 

constituie totuși un subiect de interes și spune că nimeni nu poate oferi certitudine deplină, fiind diverși 

factori care intervin, chiar și de forță majoră.  

        D-na Voicescu Nicoleta Teonia ia cuvântul și îl întreabă pe d-l administrator public, în condițiile în care 

UAT Săcele, pe lângă autobuzele pe care le-a achiziționat în ultimul timp pentru reînnoirea parcului, a depus 

și proiecte în acest sens, ultimul votat în Consiliul Local în acest sens a fost pe PNRR, dacă poate prezenta 

câteva detalii. 

         D-l Gâdea Sorin ia cuvântul și spune, referitor la interpelarea d-lui consilier Popa Marius Cristian cu 

privire la faptul că RAT Bv nu vrea să preia transportul pe Săcele că, în urma participării la câteva ședințe 

ale AMDDTPBv, alături de d-l Frangulea Cătălin, prima solicitarea a venit din partea RAT Bv în sensul 

preluării transportului pe Săcele, dată în scris, lucru cunoscut și de d-l Sterpu Ciprian, de câțiva ani 

cunoscându-se situația.  

         D-l Popa Marius Cristian spune că și dumnealui cunoaște acest lucru, în contextul discuțiilor pentru 

întreaga zonă metropolitană. 

          D-l Gâdea Sorin spune că ceea ce a expus d-l Frangulea, respectiv faptul că vom fi în imposibilitatea 

de a intra în Municipiul Brașov este adevărat, fiind vorba de transport metropolitan, între două localități 

distincte, motiv pentru care nu s-a mai operat cursa de Livada Poștei și menționează că actualmente sunt 

motive de nemulțumire în ceea ce privește transportul în comun, unele generate chiar de comportamentul 

inadecvat al șoferilor de autobuze. Dumnealui mai spune referitor la proiecte, că s-a accesat prin PNRR un 

proiect de anvergură împreună cu AMDDTPBv, Municipiul Săcele fiind prins la ora actuală cu 7 autobuze 

scurte sau medii, de 10 m, prima solicitare a fost de autobuze lungi și scurte, toate localitățile din România 

bazându-se la acest moment pe autobuze noi luate prin PNRR. 

         D-na Voicescu Nicoleta Teonia ia cuvântul și  spune că nici o investiție în acest sens nu se mai poate 

face decât prin AMDDTPBv. 
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         D-l Primar ia cuvântul și spune că se va implica personal, alături de liderul de sindicat, în discuțiile cu 

conducerea RAT Bv pentru preluarea personalului pe zona de transport, cu respectarea procedurilor de 

examinare prealabile angajării. 

        D-l Dascălu Valentin ia cuvântul și spune că li s-a spus că nu au cunoștință de ceea ce se întâmplă la 

RAT Brașov, dar dumnealui face parte din aceeași federație și chiar ieri au fost discuții și se defășoară 

ședințe săptămânal, astfel că este la curent cu informațiile. 

          Un angajat al  Servicii Săcelene S.R.L. ia cuvântul și spune că va fi greu de susținut transportul în 

comun până la data de 31 august când se încheie contractul, întrucât se desfășoară cu 7 autovehicule foarte 

degradate, iar luna viitoare vor trebui supuse inspecției tehnice și va fi greu să se obțină ITP-ul.   

          D-l Președinte atrage atenția d-lui consilier local Popa Marius Cristian că luarea cuvântului se face cu 

solicitarea prealabilă, în conformittae cu prevederile regulamentului de organizare și funcționare al 

consiliului local. Dumnealui mai spune că are certitudinea că se va găsi o soluție convenabilă pentru toate 

părțile implicate, în beneficiul cetățenilor, în ceea ce privește transportul public în comun. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre în forma prezentată.  și se aprobă cu unanimitate (19 voturi 

pentru). H.C.L. nr. 83. 

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind  proiectul „Lucrări de 

amenajare cu tartan a locului de joacă din parcul « Prichindel»”,  din cartierul Electroprecizia.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 84. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr.  7  de pe ordinea de zi,  la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul  „Lucrări de 

amenajare a zonei fitness situată în vecinătatea blocurilor nr. 6 – nr. 10”, din cartierul Movilei, Municipiul 

Săcele. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 1 împotrivă și 1 abținere  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 85. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

actualizarea valorii Contractului privind Delegarea de Gestiune, prin achiziție publică, a serviciilor de 

Salubrizare și Deszăpezire pe raza Municipiului Săcele nr. 51/18.04.2022, ca urmare a modificării tarifelor 

prevăzute în Actul adițional nr. 1 și Actul adițional nr. 2 și aprobarea  încheierii unui Act Adițional în acest 

sens.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 86. 

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi, la  proiectul  de hotărâre pentru 

aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2023. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 87. 

       D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă nu erau discuții în prealabil, întrucât a solicitat discuții în 

comisii. 

     D-l Jitaru Gheorghe spune că acest proiect de hotărâre nu a făcut obiectul comisiei de specialitate nr. 2  

     D-l Președinte spune că proiectul de hotărâre a fost deja supus la vot și adoptat. 
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     D-l Popa Marius Cristian că atunci când în cadrul ședinței pe comisii de specialitate sunt solicitate 

discuții, d-l președinte al comisiei nu le menționează în plen. 

      D-l Președinte spune că trebuie trecut în procesul verbal al ședinței că se solicită discuții în plen și când 

se semnează procesul verbal, dacă nu apare solicitarea de discuții în plen, o poate face. 

        D-l Paraipan George Horațiu spune că sunt oportune și discuțiile. 

        D-l Președinte spune că se ia în derizoriu Regulamentul de organizare și funcționare al consiliului local 

și menționează că se pot solicita discuții la fiecare punct în parte. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

actualizarea anexei la H.C.L. nr. 17/28.01.2021 privind aprobarea contractării și garantării unei finanțări 

rambursabile interne în valoare de 40.000.000 lei, cu o maturitate de 15 ani și 2 ani perioadă de grație, în 

vederea asigurării finanțării unor investiții publice de interes local, modificată și completată prin H.C.L. nr. 

187/ 26.05.2022.  

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 88. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre pentru  

aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna februarie 2023 pentru cadrele didactice şi personalul 

didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L.  nr. 89.    

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre pentru 

aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2023 al Servicii Săcelene S.R.L. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul  

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 9 abțineri (d-l Florescu Marius, 

d-l Paraipan George Horațiu, d-l Popa Marius Cristian, d-na Stoica Gabriela, d-na Popescu Gabriela, d-na 

Paniti Izabella, d-l Costea Cătălin Ionuț, d-l Gîndac Nicolae și d-na Balint Tunde Sara). H.C.L. nr. 90. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi, la proiectul de 

 hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal Zonă depozitare, producție și sedii firmă, strada 

Rampei, Municipiul Săcele. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L. nr.  91. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 114209 

Săcele. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L. nr. 92. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind  

aprobarea Declarației de renunțare la dreptul de proprietate asupra imobilului - teren, în suprafață de 33 mp, 
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înscris în CF nr. 119773 Săcele, nr. cadastral 119773, categoria de folosință arabil și trecerea acestuia în 

domeniul public al Municipiului Săcele.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru).  H.C.L. nr. 93.         

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

 trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din grupa construcțiilor pentru alimentare cu 

 apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre exploatare către Compania Apa Brașov S.A.,  

în baza contractului de delegare a gestiunii serviciului public de alimentare cu apă și de canalizare încheiat la 

 data de 24.09.2008. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 94. 

        D-l Președinte, după pauza solicitată, anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi, la proiectul 

de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale cuprinse în Anexa nr. 2 la H.C.L. nr. 308/22.09.2022 privind 

trecerea în domeniul public al Municipiului Săcele a bunurilor din grupa construcțiilor pentru alimentare cu 

apă și canalizare și darea în administrare a acestora spre exploatare către Compania Apa Brașov S.A., în baza 

contractului de delegare a gestiunii serviciului public de alimentare cu apă și de canalizare încheiat la data de 

24.09.2008  pentru obiectivul ,,Extindere canalizare menajeră cartier Baciu” și pentru obiectivul ,,Rețele de 

alimentare cu apă cartier Baciu”. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 95. 

       D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului privat al Municipiului Săcele,  Județul Brașov. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 96. 

        D-l Președinte anunță că, având în vedere că punctul nr. 19 a fost retras de pe ordinea de zi,  se trece la 

punctul nr. 20 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 

15 mst lemn de foc, specia fag și diverse tari, către Mănăstirea Brădet. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz nefavorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru, 2 abțineri (d-l Paraipan George 

Horațiu și d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 97. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 10 mst lemn de foc, specia fag și diverse tari, către Servicii Săcelene 

S.R.L. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul, cu discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  
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Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă 17 voturi pentru, 2 abțineri (d-l Paraipan George 

Horațiu și  d-l Popa Marius Cristian). H.C.L. nr. 98. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

acordarea, cu titlu gratuit, a cantității de 15 mst lemn de foc specia fag și diverse tari, către Parohia Ortodoxă 

Turcheș II. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 99. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi, la proiectul de hotărâre privind 

alegerea Preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Săcele pentru perioada 01.04.2023-

30.06.2023. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu o propunere în persoana d-nei consilier local Coman Felicia 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu o propunere în persoana d-nei consilier local Coman Felicia 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu o propunere în persoana d-nei consilier local Coman Felicia.  

                          Se supune la vot  propunerea formulată și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 100. 

       D-l Președinte dă cuvântul doamnelor și domnilor consilieri locali pentru interpelări. 

        D-l Gîndac Nicolae ia cuvântul și spune că există o problemă în Cartierul Gârcini, respectiv în sensul 

giratoriu sunt gropi foarte mari. 

       D-l Primar întreabă dacă este vorba despre sensul giratoriu de la drumul național. 

         D-l Gîndac Nicolae confirmă că despre acel sens giratoriu este vorba, menționând că starea străzilor din 

Cart. Gârcini este dezastruoasă, așa cum a adus la cunoștință în fiecare ședință.  

       D-l Primar spune că a fost încheiat un contract în acest sens, probabil că începând cu ziua de luni vor 

începe lucrările de reparații, de plombări în tot municipiul. 

       D-l Tóth Sándor  ia cuvântul și spune că dorea să ridice aceeași problemă legată de reparații pentru str. 

Subobrej, dar dacă încep lucrările, este în regulă. 

       D-l Florescu Marius spune că în Cart. Ștefan cel Mare ecoinsulele realizate arată foarte bine. 

       D-l Gâdea Sorin spune că pe locul rămas de 20 cm în colț cu ecoinsulele, curățenia a rezistat 8 ore. 

       D-l Costea Cătălin Ionuț ia cuvântul și întreabă dacă sunt parcări disponibile în cartiere și dacă se vor 

organiza licitații în acest sens. 

       D-l Primar spune, legat de parcări, că ultima dată la care se pot achita este 31 martie, după care cele care 

nu au fost achitate își pierd valabilitatea și se vor face licitații în cel mai scurt timp posibil, probabil după 

sărbătorile de Paște. 

        D-l Paraipan George Horațiu spune că o problemă de actualitate la nivel național este cea a drogurilor 

în școli și întreabă dacă executivul are cunoștință de existența acestui fenomen în școlile din Săcele. 

        D-l Primar spune că nu sunt informații în acest sens la ora actuală, dar va trebui să fie invitată și Poliția 

Națională în plenul ședințelor consiliului local pentru a oferi răspunsuri referitor la unele probleme care intră 

în sfera de competență a acestei instituții.   

      D-na Popescu Gabriela spune că școlile au programe anti-drog în mod obligatoriu. 

      D-l Paraipan George Horațiu spune că procentul de 9% la nivel național este îngrijorător. 

      D-l Președinte spune că este un fenomen alarmant, care a luat amploare în ultima perioadă și că nu a 

auzit nimic în acest sens la nivel de municipalitate, poate profesorii dețin mai multe informații.  

       D-na Popescu Gabriela spune că nu dețin date oficiale în acest sens. 

       D-na Voicescu Nicoleta-Teonia spune că au avut loc ședințe ale consiliilor de administrație ale școlilor, 

dar nu au fost informați cu privire la acest lucru. 

      D-l Popa Marius Cristian spune că are câteva probleme de ridicat, astfel a fost o lucrare de branșament 

electric autorizată pe str. Morii, mai jos de terenul de tenis, s-a introdus un cablu mai gros în rigolă și aceasta 

a rămas nerectificată în situația inițială, iar pe 100 și ceva de metri drumul nu mai are rigolă, iar când a 

plouat a ieșit noroiul pe piatra proaspăt așternută în urmă cu puțin timp și solicită să se identifice cine a făcut 

lucrarea și să i se impună să aducă terenul la starea inițială. A doua problemă este cu privire la râpa aflată 

mai jos de cantonul silvic, unde se depoziteză pământ și ce mai rezultă din săpături, iar în fiecare zi după ce 

se aduc materiale de acest tip, 2-3 bascule, vine un buldoexcavator care îl împinge, dar a lăsat, voit sau nu, 

panta inversă, toată platforma aceea de 300-400 m este plină de pământ, iar  în urma ploilor,  pământul este 

dus înspre stradă și trebuie rectificat astfel încât să se ducă apa  la vale, întrucât este păcat de lucrarea de 
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pietruire realizată acolo. A treia problemă este cu privire la faptul că în ședința anterioară a adus la 

cunoștinta executivului o situație privind o construcție ilegală realizată în capătul str. Carierei, ulterior a fost 

sunat de respectivul făptuitor care l-a întrebat de ce l-a reclamat, dumnealui l-a întrebat pe d-l Țăruș în acest 

sens și se pare că cei de la Poliția Locală ar fi mers la fața locului și ar fi spus că dumnealui este cel care a 

făcut reclamația. 

     D-l  Țăruș Nicolae Romeo spune că lucrurile nu s-au petrecut în acest mod, oamenii de acolo au susținut 

că d-l consilier local Popa le-ar fi pretins suma de 5000 de euro. 

     D-l Primar întreabă care este motivul pentru care s-ar fi pretins această sumă de bani. 

     D-l Țăruș Nicolae Romeo spune că pentru terenul care este proprietate privată din capătul străzii 

respective. 

     D-l Primar spune că aceste afirmații trebuie probate. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că nu era normal ca să i se spună persoanei reclamate cine a făcut 

sesizarea. 

     D-l Țăruș Nicolae Romeo spune că nu s-a afirmat acest lucru de către cei de la Poliția Locală și că s-a 

acționat procedural. 

     D-l Primar spune că se va verifica și se vor lua declarații de la cei de acolo. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că trebuie să se facă acest lucru și solicită să se ia măsurile care se impun 

pentru construcția ilegală, iar  cei de la Poliția Locală spuneau că fapta este făcută cu peste 3 ani în urmă.  

     D-l Țăruș Nicolae Romeo spune că, în conformitate cu prevederile Legii nr. 50/1991, dacă fapta este 

făcută în urmă cu 3 ani, se prescrie. 

      D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă au certitudinea că fapta s-a produs în urmă cu 3 ani, deoarece  
dumnealui are certitudinea că a făcut o ridicare topografică în noiembrie 2020 și nu era nimic acolo. 

       D-l Țăruș Nicolae Romeo spune că d-l consilier local are certitudini, dar este nevoie de dovezi.  

       D-l Popa Marius Cristian spune că are și dovezi și că alții au fost amendați după 7 ani, când s-a prescris 

de două ori, cum a fost în cazul dumnealui. 

       D-l Țăruș Nicolae Romeo spune că nu Poliția Locală l-a amendat pe dumnealui. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că este pus în situația să verifice procesele verbale cu care a fost în 

instanță. 

       D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune, în calitate de consilier local, nu trebuia să ajungă în instanță cu 

construcții ilegale.  

        D-l Popa Marius Cristian spune că instanța a decretat că nu există această faptă. 

        D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că fapta există, doar că s-a prescris, dar cu bună știință a făcut 

aceste lucruri. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că trece o altă problemă, s-a intrat la rectificare de platformă de drum în 

Turcheș și în Baciu și consideră necesar să se urmărească lucrările pentru că iarăși sunt porțiuni în care 

galunometria materialului este cât pumnul, nu peste tot, dar unde s-a pus piatră mare se impune să se vină cu 

un sort mai mărunt pentru a se împăna piatra pentru că sunt zone unde nu se poate merge nici pietonal. 

     D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că a fost întrebată de mai mulți cetățeni care locuiesc la case 

dacă acele stive de crengi foarte bine legate se vor ridica în mod gratuit și dacă se realizează o dată pe an 

acest lucru de către primărie. 

     D-l Primar spune că deja se face acest lucru, se ridică gratuit, după un program bine stabilit, dar nu 

trebuie să depășescă 1 mc, întrucât în anii trecuți unii cetățeni au scos copaci întregi, care nu pot fi 

transportați întrucât generează costuri foarte mari și reiterează faptul că se ridică gratis pe perioada realizării 

curățeniei de primăvară. 

      D-na Stoica Gabriela spune că s-a rezolvat problema semnalată de dumneaei cu privire la acel 

autovehicul care staționa de foarte mult timp. 

     D-l Crețu Valentin ia cuvântul și spune că cetățenii din zona Cîmpului, partea de case, își manifestă 

aprecierea pentru intervențiile la străzi, pietruiri, aici întrevăzându-se o zonă frumoasă. Dumnealui mai 

spune că în Cart. Ștefan cel Mare, la parcul Bucuria Copiilor este o zonă de tartan care s-a deteriorat și ar 

trebui remediată. 

    D-l Gâdea Sorin spune că se cunoaște problema, se va remedia când se va turna tartan în altă parte. 

    D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă nu este în garanție. 

    D-l Gâdea Sorin spune că nu s-a deteriorat din cauza calității lucrărilor, ci din cauza vandalizării. 

    D-l Crețu Valentin  spune că, dacă tot s-a adus în discuție luna curățeniei, consideră oportun ca pentru 

perioada rămasă o campanie de promovare pentru ca și asociațiile de proprietari, proprietarii să iasă în 

sprijinul primăriei în ce privește acțiunile de curățire. 

   D-l Jitaru Gheorghe ia cuvântul și spune că ar fi oportună verificarea spațiilor verzi din zona blocurilor, 

întrucât unele s-au transformat în adevărate zone de depozitare a diferite obiecte. 
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    D-l Primar solicită să se precizeze punctual despre ce blocuri este vorba, pentru a se verifica. 

    D-l Jitaru Gheorghe spune că în special în jurul blocului 18 din Cart. Electroprecizia. 

    D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune este necesar să se repare gardul de la Centrul de zi, întrucât există 

risc de accidentare. 

    D-l Mangale Bogdan spune că suntem în procedură de achiziționare a unui contract în acest sens. 

    D-l Jónás András spune că este necesar să se verifice iar duba de lângă gardul bisericii de la Joseni, 

dumnealui a mai ridicat această problemă și i s-a spus că ar fi vorba de un litigiu acolo, dar ar dori să știe cât 

mai durează această problemă. 

    D-l Primar solicită structurii de specialitate să emită ultima notificare cu termen, iar dacă nu se vor lua 

măsuri, va trebui ridicată și dusă în depozitul de la Tărlungeni cu care există încheiat contract pentru 

mașinile ridicate. 

    D-l Președinte ia cuvântul și spune referitor la câinii fără stăpân că sunt câteva probleme, situația se 

cunoaște, sunt ceva probleme punctuale, fiind și perioada de împerechere, unii oameni își lasă noaptea câinii 

liberi pe străzi pentru a nu mai lătra în curte. Dumnealui mai spune că autospeciala s-a defectat, de mai bine 

de o săptămână nu s-au mai făcut intervenții, dar se speră ca în cursul săptămânii viitoare să se facă reparații 

și, totodată, la nivelul Asociației se va achiziționa o a doua autospecială pentru a intervenții mai susținute, 

menționând că și alte câteva localități au aderat la asociație, precum Hoghiz, Homorod, inclusiv Zărneștiul 

care până acum a avut adăpost, fiind singura localitate, în afara Municipiului Brașov, care gestiona un 

adăpost în regie proprie, a renunțat la acest serviciu și a aderat la asociație, menționând că mai sunt încă 

două localități care au aderat recent. 

   D-l Președinte mai spune că campania de sterilizare și microcipare gratuită se desfășoară în continuare pe 

parcursul întregului an și are rugămintea de a se disemina această informație pentru că este o cale de se stopa 

fenomenul câinilor fără stăpân și menționează că, probabil în cursul lunii următoare, va fi supusă spre 

aprobare și cotizația către asociație și există și raportul de activitate pentru anul trecut. 

    D-l Popa Marius Cristian întreabă câți câini s-au ridicat anul acesta până acum. 

    D-l Primar răspunde că în jur de 30 de câini. 

    D-l Paraipan George Horațiu întreabă care sunt costurile pentru un câine. 

    D-l Președinte spune că se vor regăsi în raport aceste informații, costurile sunt în jur de 600-700 de lei. 

    D-l Gîndac Nicolae spune că nu se poate circula pe str. Pajiștei, este foarte moale terenul. 

    D-l Primar spune că se va interveni cât de curând.  

    D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:55. 
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